
 

 

Årsberetning ungdom sæson 2022/23 

 

Så ramte vi sæson 2022-23 og en ny Årsberetning fra 

ungdomsafdelingen. 

-Vi har et medlemstal i ungdom på 66, et lidt træls fald fra 89 sidste 

sæson, men vi tror og håber på det ændre sig når flere kommer hjem fra 

efterskole samt flere nye spillere via skolebadminton. 

-Vi har i denne sæson 5 hold tilmeldt i hold-turnering hvilket er super 

godt, endnu bedre er at vi har nogle fantastiske forældre der har påtaget 

sig holdleder-opgaven, hvilket er alfa omega for at disse hold kan komme 

afsted. 

-Første netværksmøde i sæsonen var i Oksbøl 15-9-22, et super godt 

møde med andre klubber hvor der bl.a. var enighed om at 

skolebadminton arrangeret af DGI har en stor betydning i vores klubber i 

forhold til nye medlemmer. Thomas Vitting kunne desværre berette at 

der kommer ændringer fra DGI på det område og det vil vi følge nøje med 

i hvad konsekvenser det kan få for vores klubber, vi håber ikke 

ændringerne bliver for store. 

23. september havde vi sæsonens første arrangement. Vi spiste sammen 

og havde en super hyggelig aften nede i hal 1 & 2 hvor vi har lejet en 

Bungee Run som var til stor glæde for de tilmeldte. Vi havde dog kun 22 

tilmeldte, vi havde håbet på flere. 

5. november fik vi afviklet Vest Jysk Bank Cup med ca. 15 tilmeldte af 

vores egne spillere. 



8. november havde vi oplæg med Thomas Vitting fra DGI om 

konflikthåndtering af/med spillere, en oplagt mulighed for noget læring 

og værktøjer til fremover at kunne tackle børn med udfordringer. Vores 

trænere, holdledere og udvalg mødte op hvilket vi var super glade for. 

Omegns klubber var inviteret, dog dukkede der kun en op fra Krogager.  

25.-27. november vores Årlige Ultra lejr hvor trænerne igen stod klar til 

at give de 25 tilmeldte børn en fed weekend. Vi havde mange af de yngre 

spillere med i år og de klarede weekenden så flot. Vi havde lidt 

udfordringer med at få forældre til at hjælpe med overnatningen, men det 

lykkedes heldigvis til sidst. 

4. december afviklede vi begynderstævne med 34 deltagere, 12 af dem 

fra GBK. 

21. dec. havde vi en sjov juleafslutning, der var fælles træning og 

spisning for miniton med forældre. Ungdom holdte det senere denne dag, 

hvor vi også fik uddelt bedste salg af julekalendere og dermed vinder af 

ketcher. 

7.-8. januar var der klubtur til Tønderstævne incl. overnatning. En stor 

succes som vi i USU pt skal evaluere på om det er det vi også skal 

næste år. 25 spillere fra klubben havde meldt sig til, og vi havde rigtig 

mange forældre der bidrog med kørsel hvilket vi er utrolig taknemmelige 

over. Vi har lidt omkring overnatningsforholdene vi evaluere på. 

17. januar havde vi igen netværksmøde, denne gang i MAGION hvor vi var 

en go håndfuld personer der fik udvekslet nye ideer og lign. 

5. februar skulle vi have haft minitontræf, dette er aflyst da der ikke er 

opbakning til det fra vores omegnsklubber, da de slet ikke har miniton 

hold pt. Vi håber flere af disse vil benytte sig af begynderhold-turnering 

12 marts i MAGION. Det er en turnering der har været efterspurgt fra 

flere klubber. 

Nu ser vi frem til vores DMU til april samt DMU for hold. 

Vi har planlagt sæsonafslutning til 26. april, da vi har rykket sæsonen en 

måned efter stor efterspørgsel. 

 



Et sundt og dejligt tilbageblik på en go sæson. Vi er ret stolte af både de 

spillere og trænere samt frivillige vi har i GBK, uden dem ingen klub. 

 

På vegne af USU 

Trine Bergen  

 

 

 

 

 


